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Balogh Józse f
országgyűlési képviselő
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Dr. Katona Béla

az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mit tesz az agrártárca a Bács-Kiskun megyei őstermelők érdekében? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bács-Kiskun megyében öt évvel ezelőtt közel százezer őstermelőt tartott nyilván
az illetékes hivatal, mára az őstermelők száma negyvenezer főre csökkent .

A Bács-Kiskun megyei Mez őgazdasági Szakigazgatási Hivatal
földművelésügyi igazgatójának tájékoztatása szerint az idei évben is csökkenn i
fog a kiváltott, illetve megújított őstermelői igazolványok száma a megyében .

Az őstermelők számának folyamatos csökkenésében nyilvánvalóa n
szerepet játszik az a tény is, hogy az agrártárca az elmúlt években nem nyújtot t
hatékony segítséget a gazdálkodó családok problémáira .

Kérdezem tehát Miniszter Urat : mit tesz az agrártárca a Bács-Kiskun megye i
őstermelők érdekében?

Várom válaszát !

Budapest, 2010. február 2 .
Balogh József
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